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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  

 

Zápisnica z 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 23.03.2016 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Návrhová komisia : Ing. Ján Majtán, Attila Bocska 

Overovatelia zápisnice : Ing. Tihamér Gyarmati, Karol Bršťák 

Zapisovateľka : Klaudia Pinkeová  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení z 14. a 15. zasadnutia OZ 

4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

5. Ochrana obce pred prívalovými vodami 

6. Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 

7. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

8. Interpelácie 

9. Aktuálne otázky a diskusia 

10. Návrhy uznesení 

11. Záver 

1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal všetkých prítomných. Po 

prečítaní programu zasadnutia OZ sa spýtal poslancov, či má niekto pripomienky alebo pozmeňujúce 

návrhy. Nakoľko žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy neboli, starosta obce dal programové body v 

predloženom znení na hlasovanie.  

 

Prítomní:  

za: 5     proti: 0   zdržal sa: 0 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

Ing. Ján Majtán, Attila Bocska 

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 5   za: 3  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 
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Ing. Tihamér Gyarmati, Karol Bršťák 

Hlasovanie poslancov za voľbu overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 5   za: 3   proti: 0   zdržal sa: 2 

 

Ing. Jozef Jobbágy- dávam  hlasovať za zapisovateľku zápisnice: 

Klaudia Pinkeová 

Hlasovanie poslancov za voľbu zapisovateľa zápisnice: 

Prítomní: 5   za: 5   proti: 0    zdržal sa: 0 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z 14. a 15. zasadnutia OZ 

 

Kontrolu plnenia uznesení z 14. zasadnutia prečítala prednostka úradu. 

 Uznesenie č. 164/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 165/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 166/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 167/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 168/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 169/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 170/2015 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 171/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 172/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 173/2015 – nesplnené 

 Uznesenie č. 174/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 175/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 176/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 177/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 178/2015 – čiastočne splnené 

 Uznesenie č. 179/2015 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 180/2015 – nesplnené 

 Uznesenie č. 181/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 182/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 183/2015 – splnené 

 

Kontrolu plnenia uznesení z 15. zasadnutia prečítala prednostka úradu. 

 Uznesenie č. 184/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 185/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 186/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 187/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 188/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 189/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 190/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 191/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 192/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 193/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 194/2015 – nesplnené 

 Uznesenie č. 195/2015 – návrh na zrušenie 

 

Ing. J. Jobbágy – má niekto otázku? 
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Ing. T. Gyarmati – vo VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na 

území obce Svätý Peter je písané, že obec musí mať podpísanú zmluvu s viacerými osobami, ktoré majú 

oprávnenie na zber a prepravu fekálií 

Chcel by som sa spýtať, či už je podpísaná nejaká zmluva a ak áno s kým? 

Ing. T. Horváthová – áno máme podpísanú zmluvu s firmou J+J Svätý Peter a s Zsolt Bóna z Bátorových 

Kosihách 

Ing. T. Gyarmati – druhá vec by bola, že sa schválil plán zasadnutí OZ, napriek tomu zasadáme o mesiac 

neskôr, môžem vedieť dôvod? 

Ing. T. Horváthová – už tento rok sme v januári mali zasadnutie OZ, ktoré nebolo naplánované a od januára 

bolo potrebné zvolať zasadnutie, aby bola dodržaná lehota zasadnutí 

Ing. T. Gyarmati – nechcete aktualizovať plán zasadnutí OZ? 

Ing. T. Horváthová – najlepšie by bolo keby sme sa vždy dohodli, kedy budeme zasadať najbližšie 

Na tento rok sa naplánoval plán zasadnutí OZ iba na pol rok, pretože sa vždy nemí situácia. 

Ing. T. Gyarmati – tak kedy budeme mať ďalšie zasadnutie? 

Ing. T. Horváthová – 22. júna 2016, podľa plánu zasadnutí 

Ing. T. Gyarmati – ďalej by som sa chcel spýtať na Bytový dom 6 b.j. – bola podaná žiadosť? 

Kedy bola podaná žiadosť a ako sa to vyvíja? 

Ing. J. Jobbágy –  žiadosť sa podala včas a odozvy sú dobré 

Ing. T. Horváthová – žiadosť bola podaná dňa 18.01.2016 na Okresný úrad NR, dňa 10.03.2016 sme dostali 

list z Okresného úradu NR, že naša žiadosť bola zaslaná 07.03.2016 na ŠFRB BA. 

Ing. J. Jobbágy – má niekto ešte otázku? Ak nie poprosím prednostku OcÚ, aby prečítala návrh na 

uznesenie. 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie kontrolu plnenia 

uznesení zo 14. a 15. zasadnutia OZ 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 5   za: 5  proti: 0    zdržal sa: 0 
 

4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

 

Prednostka obecného úradu informovala poslancov s došlými žiadosťami na obecný úrad a s podujatiami, 

ktoré sa konali v obci.   

Ing. J. Jobbágy – má niekto otázku k tomuto programovému bodu? 

Ing. T. Gyarmati – s každou žiadosťou sa jednotlivé komisie zaoberali? V došlých žiadostiach vidím  firmu 

Promis, Fidelio a Print Partner 

Ing. T. Horváthová – tieto firmy ukončili v novembri nájomný vzťah s trojmesačnou výpovednou lehotou, 

mali v prenájme nebytové priestory 

Ing. T. Gyarmati – tiež vidím, že komisia verejného záujmu tu má jednu žiadosť 

Ing. T. Horváthová – áno, ale komisia nezasadala, nakoľko je to majetkové priznanie, ktoré je možné 

odovzdať do konca marca 
 

5. Ochrana obce pred prívalovými vodami 
 

Ing. J. Jobbágy – chcel by som Vás informovať, že tu je kompletný materiál na riešenie problematiky pred 

prívalovými vodami 

Okresný úrad KN, pozemkový odbor, chce zabrániť eróziu vody, oni predpísali čo môžu vlastníci tých 

pozemkov zasiať na  určené miesta. Na rokovanie bol pozvaní každí vlastník pozemkov a aj obecný úrad. 

Dali návrh, s ktorým som aj ja súhlasil, aby sa zatrávnila tá časť kde je ul. Dolná. Vstúpili sme do jednania 

s projektantom  Ing. Némethom – Aquaplan Komárno, ktorý nám vypracoval cenovú ponuku na 

vyhotovenie projektovej dokumentácie za 8 137,-,€ bez DPH. Pozemkový úrad doporučuje jednu záchytnú 

stenu, ale projektant, ktorý bol vonku v obci na prehliadke doporučuje dve záchytné steny. Ďalej navrhuje, 

aby vychádzajúcu vodu sme vypúšťali do pieskovej bane, kde je Slepačia farma. Pred sebou mám cenovú 
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ponuku Aquaplan Komárno, môžem Vám to dať kolovať. Táto problematika sa stále rieši. Výzva ešte 

nevyšla, ale pracujeme na tom. Medzi oprávnenými nákladmi by malo byť nasledovné: - stavebné práce, 

nákup tovaru, sadové úpravy, náklady na projektovú dokumentáciu. 

Ing. T. Gyarmati – je v návrhoch na uznesenie, aby sa odsúhlasili náklady na projektovú dokumentáciu? 

Ing. T. Horváthová – nie je, pretože v rozpočte je zapracovaných 5 000,-€ 

K. Bršťák – chcel by som sa k tomu vyjadriť, musíme to podporiť, pretože ak dedinu zase zaplaví voda, 

ľudia majú z toho veľké nepríjemnosti a veľké straty, hlavne ul. Dolná a Malá 

Môžeme si žiadať naspäť financie vynaložené na vypracovanie projektovej dokumentácie? 

Ing. T. Horváthová – to nevieme, nakoľko ešte výzva nevyšla   

Poľnohospodárska komisia doporučuje vypracovanie projektovej dokumentácie na vybudovanie 

vodozádržných prvkov 

Ing. J. Jobbágy – ak sa to dnes schváli, tak sa vypíše objednávka projektantovi na vypracovanie projektovej 

dokumentácie a potom už len čakať na výzvu 

Aj ja by som Vás chcel upozorniť na to, že teraz ešte nevieme čo vyjde vo výzve, alebo v prípade ak by  

vyšla výzva by sa hneď zvolalo zasadnutie OZ, po ktorom by sa napísala objednávka  na vypracovanie 

projektu.  Neviem Vám sľúbiť, že to budú oprávnené náklady. 

Ing. T. Horváthová – OZ schvaľuje zmenu rozpočtu vo výdavkovej časti z 5 000,-€ na 10 000,-€, za účelom 

vypracovania projektovej dokumentácie na vybudovanie vodozádržných prvkov v katastri Svätý Peter, za 

účelom protipovodňovej ochrany 

Ing. T. Gyarmati – projektová dokumentácia stojí vyše 8tisíc eur, to nie je náhodou priveľa? 

Ing. J. Jobbágy – tak p. poslanec nájdi projektanta, ktorý to vypracuje za menej peňazí 

Keď to niekto vypracuje za 5tisíc eur, čo je zapracované v rozpočte, tak o tom už ani netreba hlasovať, hneď 

sa môže vypísať objednávka. 

Ing. T. Gyarmati – áno, každí z nás má možnosť zistiť tieto veci, ale v prvom rade za úlohu to má úrad 

Keď my poslanci povieme, že nech máme tri cenové ponuky, tak to nech aj tak je. Potom sa zistí, ktoré je 

lacnejšie. 

Ing. J. Jobbágy – vieš o takej osobe, ktorá by to urobila? 

Ing. T. Gyarmati – neviem, ale treba pohľadať, nie je to moja úloha ale úloha OcÚ, preto ste platený 

Keď máme viacero ponúk, tak je jednoduchšie sa rozhodovať. Je to dôležité, aby sa s touto problematikou 

zaoberalo. 

A.Bálintová – počkajme na výzvu 

Ing. J. Nemcsicsová – to by bolo už neskoro, dovtedy projekt musíme mať hotový 

JUDr. I. Vajlík – tak je potrebné nájsť aspoň ešte dvoch projektantov, ktorí majú na oprávnenie a nech sa 

k tomu vyjadria a dajú aj cenovú ponuku 

Ing. J. Nemcsicsová – potrebovali by sme zmenu rozpočtu, z toho dôvodu, aby sme vedeli zadať 

objednávku, musíme postupovať podľa zákona o verejnom obstarávaní, čiže my musíme mať aj tak tri 

cenové ponuky, aby sme sa neskôr už nemuseli zdržiavať s tým, že v akých intenciách rokovať 

Ing. J. Jobbágy – v poriadku, vyžiadame si tri cenové ponuky 

 

17:35 hod. vstúpil do miestnosti poslanec OZ Jozef Badala 

 

Ing. T. Gyarmati – ja by som vychádzal z prieskumu, už bolo niekde spomínané , že na niekoľko miest by sa 

mohli dať aj nejaké spomaľovače, nie? 

Podľa môjho názoru nie len tie dva záchytné steny treba urobiť, ale aj spomaľovače by sa mohli dať aj 

niekde už pred tie záchytné steny, aby sa tam neostalo už toľko vody. 

K. Bršťák – práve preto sa hovorilo o tom, že na tie pozemky treba zasiať hustosiate obilniny alebo ďatelinu 

tak,  aby zachytili vodu, aj poľnohospodárska komisia sa s touto problematikou zaoberala 

Ing. T. Gyarmati – p. starosta povedal, že to nie je na to zamerané  

Je to zamerané na to, aby nezmývalo ornú pôdu. 

Ing. J. Jobbágy – pozemkový úrad skúma to čo hovorí p. poslanec Gyarmati 

Oni chcú zachrániť ornú pôdu. 

Ing. T. Gyarmati – tak teraz čo vlastne chceme robiť? 
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My chceme dosiahnuť to, aby sa do dediny nedostala tak rýchlo voda a aby z dediny vyšla rýchlo voda, toto 

chceme nie?  Teraz je to zúžené na tieto dve záchytné steny, neviem či je to riešenie na túto problematiku. 

Samozrejme je to dôležitá časť. 

Ing. J. Jobbágy – nie ja som navrhoval tie dve záchytné steny, ale projektant 

Hovoril som projektantovi, že treba vyriešiť problematiku, ako predísť tomu, aby prišla do dediny voda 

a samozrejme je veľmi dôležitá aj problematika vychádzajúcej vody. Jednoducho vodu musíme zastaviť.  

Ing. T. Gyarmati –  už raz tu bola reč aj o tom, že by sa mohli aj z vlastných síl urobiť nejaké spomaľovače 

na zabránenie prichádzajúcej vody, nikto sa na to nepamätá? 

Hovorilo sa už aj o tom, že by sa  problematika mohla riešiť aj po ukončení pozemkových úprav, že by sa 

určilo čo zasiať na tie dotknuté pozemky. Teraz už nie to je dôležité. 

Ing. J. Jobbágy – ale však pracuje sa v tom a rieši sa to 

Rokovanie,  na ktoré boli pozvaní vlastníci tých pozemkov som inicioval ja. 

Prvá vec čo treba vyriešiť, je zabrániť prichádzajúcej vody, tým aby sa na dotknuté pozemky zasiali 

hustosiaté obilniny. Druhá vec je tá, vodu ktorá sa dostane do obci, tú treba nejako odviesť. 

Ing. T. Gyarmati –  ale stále hovoríme iba o prichádzajúcej vody, dôležitá je aj problematika vychádzajúcej 

vody, v projektovej dokumentácii to nie ani zapracované, s tým sa nič nebude robiť? To nie je dôležité? 

Ing. J. Jobbágy – ale áno, vychádzajúca voda sa bude vypúšťať do  kanálov cez pieskovú baňu pri Slepačej 

farme 

K. Bršťák – každý má záujem, aby sa vybudovala tá záchytná nádrž vody, chceme aby sem mali tri cenové 

ponuky a potom sa k tomu ďalej môžeme vyjadriť 

Ing. T. Gyarmati –  hovoríš p. starosta, že tie kanále sú zanesené, nebolo by potrebné ich vyčistiť? 

Druhá vec je tá, že dva mesiace sme čakali na to aby sme zistili, že potrebujeme si vyžiadať ešte dve cenové 

ponuky? Čiže bude vyčistený ten zanesený kanál alebo nie? 

Ing. J. Jobbágy – určite že áno 

P. poslanec daj návrh, koľko financií môžeme vynaložiť na čistenie tých kanálov. 

JUDr. I. Vajlík – treba povedať projektantovi, aby projektovú dokumentáciu vypracoval tak, aby v nej bola 

zapracovaná problematika vychádzajúcej vody, nech projektant dá návrh 

Ing. T. Gyarmati –  ďalšia vec,  ak dobre viem tak bola podaná žiadosť od majiteľov vinných domčekov 

,,Csőszhegy“, na opravu cesty 

Navrhujem, tak ako aj komisia, aby sa aj táto problematika zapracovala do projektovej dokumentácie na 

protipovodňovú ochranu obce. 

Ing. J. Jobbágy – tá cesta už bola urobená, ale samozrejme treba to zapracovať do projektu 

Ing. T. Gyarmati –  dúfam, že najbližšie zasadnutie OZ, budeme už viac dopredu a nie len s troma cenovými 

ponukami, ale že riešenie tejto problematiky bude komplexnejšia 

Mám na mysli, že nielen ul. Dolná sa bude riešiť v projekte ale aj horná časť a vychádzajúca voda. 

Ing. J. Jobbágy- môžeme prejsť k ďalšiemu programovému bodu 

 

 

6. Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 

 

JUDr. I. Vajlík – informoval prítomných o výsledku kontroly organizačnej schémy, pracovných náplní 

a dohôd o hmotnej zodpovednosti na obecnom úrade, ZŠ s MŠ a ZŠ s MŠ s VJM 

Vo svojej správe dávam návrh na opatrenie, ktoré je nasledovné: Navrhujem aktualizovať organizačnú 

schému obecného úradu: 

 V súlade s uznesením OZ č. 210/2012 zo dňa 21.11.2012 – zrušenie VPS obce Svätý Peter – jedná sa 

o aktualizovanie organizačnej schémy, nakoľko ľudia tu pracujú, dostávajú mzdu, sú evidovaný ale nie 

sú zapracovaný do organizačnej schémy OcÚ Svätý Peter 

 V súlade s rozhodnutím MŠ SR č: CD-2008-26047/54685-1.917 zo dňa 30.12.2008 – zriadenie školskej 

jedálne – školská jedáleň je zriadená ako bez právnej subjektivity, evidencia, mzdy sa vykonávajú na 

OcÚ a taktiež nie je táto organizačná jednotka zapracovaná do tejto schémy 

Čo sa týka zaradenia zamestnancov bývalej VPS, v prípade ak by sme dostali dotáciu na kanalizáciu 

a výstavbu ČOV, nevidím problém v tom, že by sa znova zriadila VPS, či ako s. r. o. alebo príspevková 

organizácia, by som navrhoval aj keď dočasne ale zakresliť do organizačnej schémy obce, trvám na tom. 
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Ďalšia správa je o vykonanej kontrole použitia a vyúčtovania poskytnutých dotácií z rozpočtu obce. 

V správe som rozpísal moje zistenia. Jediný nedostatok, ktorý sa ale napravil, nedopatrením bola vykázaná 

dvakrát suma 500,-€ pre klub dôchodcov Nového storočia, čiže konštatujem, že menovaná čiastka bola 

vrátená na účet OcÚ Svätý Peter. 

Ing. T. Gyarmati –  ja by som sa chcel spýtať od hlavného kontrolóra, či dostali zamestnanci OcÚ túto 

správu, kde navrhujete aktualizovať organizačnú schému obecného úradu? 

JUDr. I. Vajlík – áno, dostali 

Ing. T. Gyarmati –  tak prečo sme neobdržali tú schému? Do júna budeme na toto čakať? 

Odkedy to nie je v poriadku? 

JUDr. I. Vajlík – tak posledná organizačná schéma bola schvaľovaná v roku 2006 

Ing. T. Gyarmati –  navrhujem aby sa zaslal poslancom OZ do konca marca 2016 návrh organizačnej 

schémy 

Ing. J. Jobbágy – taký termín si určme, ktorý vieme aj dodržať 

Ing. T. Horváthová – navrhujem 15.apríl 2016 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrh p. poslanca Ing. Gyarmatiho, čiže návrh poslať do konca marca 

2016 

Prítomní: 6   za: 1  proti: 5    zdržal sa: 0 

 

Návrh neprešiel. 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrh prednostky úradu, návrh organizačnej schémy poslať do 

15.apríla 2016 

Prítomní: 6   za: 5  proti: 0    zdržal sa: 1 

 

Ing. T. Gyarmati –  mal by som pripomienku k druhej správe hlavného kontrolóra, ktorá je o vyúčtovaní 

poskytnutých dotácií z rozpočtu obce 

Obdržali sme správu hl. kontrolóra a aj rozpočet obce, ktoré sa ale nezhodujú. Teraz komu mám veriť hl. 

kontrolórovi alebo účtovníčke obce? 

Ing. J. Nemcsicsová – nechápem, kde nesedia údaje? 

Ing. T. Gyarmati – v správe hl. kontrolóra je písané, že všetky finančné čiastky sú totožné s poskytnutou 

dotáciou 

OŠK bola schválená dotácia vo výške 23 000,-€ a aj toľko bolo čerpanie, napriek tomu v rozpočte obce je 

suma 23 295,-€ 

K. Bršťák – tým chceš povedať, že OŠK čerpalo viac? 

Ing. T. Gyarmati – áno, vyzerá to tak 

Buď konštatujeme to, že hlavná účtovníčka nerobí správne svoju úlohu aj s nejakými opatreniami alebo 

konštatujeme to, že hlavný kontrolór nevykonáva svoju prácu tak ako by mal aj s nejakými dôsledkami. 

JUDr. I. Vajlík – vyúčtovanie dotácií som konzultoval s účtovníčkou 

K. Bršťák – teraz by sa mal vyjadriť hlavný kontrolór alebo účtovníčka, kde je problém 

JUDr. I. Vajlík – ja som dostal materiál, z ktorých som vypisoval tie údaje, ktoré sú uvedené v mojej správe 

Ing. J. Nemcsicsová – áno, p. kontrolór dostal vyúčtovanie dotácií z rozpočtu 

Vyúčtovania dotácií neobsahuje výdavky za prepravné, pretože tieto výdavky účtujeme my aj ich máme my, 

tie peniaze vôbec nejdú na účet OŠK, čiže v sume 3 295,60€ sú všetky výdavky spojené s prevádzkou 

autobusu ( PHM aj šofér ). 

K. Bršťák – čo sa týka športu? 

Ing. J. Nemcsicsová – nie len športu, čo sa týka prevádzky autobusu 

Väčšinou sa autobus prevádzkuje pre športový klub a kvôli tomu je zaradené tu v rozpočte a aj sledované. 

Ing. T. Horváthová – dostávajú autobus aj školy, klub dôchodcov, oni mzdu šoférovi nezaplatia, zaplatia iba 

naftu 

JUDr. I. Vajlík – tieto výdavky nie sú dotácie, tým pádom dotáciu sú podľa môjho názoru v poriadku 

Ing. T. Horváthová – na účet OŠK išla suma 20 000,-€ a túto sumu aj vyúčtovali 

Ing. T. Gyarmati – takže by sa to nemalo schvaľovať ako dotácia? 

Ing. J. Nemcsicsová – podľa môjho názoru nie 
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V prípade, že sa to schváli ako dotácia, tak im treba previesť na účet aj tých 3000,-€ s tým, že sa im bude 

fakturovať za autobus ale to si myslím, že sú to zbytočné finančné toky 

Ing. J. Jobbágy – ja si myslím, že všetko by malo zostať tak ako je, boli by z toho iba zbytočné komplikácie 

Ing. T. Gyarmati – ani ja nechcem zbytočné komplikácie, ale tak nemôže byť uvedená  tá suma v rozpočte 

na OŠK 

Takže to hl. kontrolór na ďalšie zasadnutie OZ prekontroluje znova, aby to bolo v poriadku aj v rozpočtu 

obce? 

Ďalej v správe hlavného kontrolóra, bod 15., 16. 17., ide o Dobrovoľný hasičský zbor, tieto finančné čiastky 

im boli poskytnuté? 

Ing. T. Horváthová – nie neboli, DHZ obdržalo dotáciu z rozpočtu obce 100,-€, ktoré bolo schválené 

uznesením č. 51/2015, ostatné neobdržali 

Všetko ostatné bolo fakturované na obecný úrad. 

K. Bršťák – DHZ si objednalo oblečenie, ktoré bolo fakturované na obecný úrad 

Jednalo sa o oblečenie vychádzkové a pracovné. DHZ dostalo na účet schválenú dotáciu vo výške 100,-€ 

Ing. T. Gyarmati – hl. kontrolór kontroloval tieto položky, a zistil, že tieto peniaze sa vydali v tej výške ako 

to bolo odsúhlasené 

K. Bršťák – nie je v to súlade, ak hl. kontrolór napíše do svojej správy, že to DHZ obdržalo a v skutočnosti 

oblečenie preplácal obecný úrad 

Ing. J. Majtán – ja by som k tomuto chcel len toľko dodať, že nie je to úlohou poslancov tieto veci 

prekontrolovať, účtovníctvo kontroluje audítor 

Keď je nejaká chyba audítor ju aj tak nájde, o ktorej budeme oboznámení všetci. Ja nie som ochotný tu 

sedieť do pol noci, aby sme každú položku prekontrolovali, na to je audítor. 

Ing. T. Gyarmati – aj ja som veľmi zvedavý na správu audítora 

Ing. J. Jobbágy- dávam návrh, aby hlavný kontrolór túto správu prepracovala a skontroloval ešte raz 

Ing. T. Gyarmati – v rozpočte je zaujímavá položka na 6 555,€ ( vybudovanie stanovišťa ), tak a pri tomto 

by som bol zvedavý na základe akého uznesenia sa schválila táto čiastka? 

Ing. J. Nemcsicsová – sú to všetky výdavky spojené s prestavbou hasičskej zbrojnice 

Ing. T. Gyarmati – týmto by som chcel interpelovať, na základe akého uznesenia sa schválilo tých 6 555,-€? 

Ing. J. Jobbágy – tá miestnosť, kde je umiestnené hasičské vozidlo sa muselo úplne zrekonštruovať 

Rekonštrukciu budovy sme museli urobiť, lebo ak nie tak by nám hrozilo, že nám darované hasičské vozidlo 

zoberú. Je to úplne vybudovaná požiarna zbrojnica, tento rok sa plánuje aj výmena strechy. Dostali sme aj 

kontrolu, ktorá nám tiež oznámila, že vodu z auta nemôžeme vypustiť, ak by nebolo kúrenie, tak by mohol 

zamrznúť celý systém, aj preto bola nutná rekonštrukcia. Ja som hovoril už, že tú miestnosť treba 

zrekonštruovať a mali sme na to veľmi málo času, bolo potrebné konať. 

Ing. T. Gyarmati – takže ťa interpelujem p. starosta, prosím si darovaciu zmluvu na vozidlo, a na základe 

ktorého uznesenia bolo schválených 6 555,-€ na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice. 

Ďalšia vec by bola, že hl. kontrolór nás upozornil, že klubu dôchodcov Nového storočia sa dvakrát previedla 

dotácia vo výške 500,-€, tie peniaze sa vrátili na účet obecného úradu, ale  keď je nejaký problém v systéme 

tak to treba vyriešiť. 

Prevody kontroluješ a podpisuješ  ty p. starosta a prednostka úradu, ako je to možné, že napriek tomu sa 

vyskytne takáto chyba? Pravdepodobne nefunguje tento systém, navrhujem, aby sme menili na tomto. 

Odpoveď dostanem hneď teraz alebo písomne? 

Ing. T. Horváthová – odpoveď Vám pošleme písomne 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrh, aby hlavný kontrolór obce prepracoval správu o vykonanej 

kontrole použitia dotácie za rok 2015 a vyúčtovania poskytnutých dotácií z rozpočtu obce, do 30. apríla 

2016 

Prítomní: 6   za: 6  proti: 0    zdržal sa: 0 

 

 

7. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

 

Komisia športu a kultúry 

J. Badala – informoval o jednotlivých bodoch zasadnutia komisie  
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Prejednávali sa žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2016, komisia navrhla prerozdelenie financií, ktoré 

ďalej prejednala komisia pre rozpočet a správu obecného majetku. 

A.Bocska- zväz nám nedovoluje, aby sa majstrovský zápas hral v čase keď na ihrisku sa vykonáva nejaká 

oslava 

Na oslavách 1.mája môžeme zorganizovať priateľský zápas  

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí s poplatkom vo výške 1 ,-€ za 

občerstvenie na oslavách 1. Mája 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6   za: 5  proti: 0   zdržal sa: 0    1poslanec mimo miestnosti 

 

Komisia výstavby, životného prostredia  a rozvoja obce 
Ing. J. Majtán - na zasadnutí komisia prejednala nasledovné žiadosti: 

Žiadosti o pridelenie obecných nájomných bytov do prenájmu prišli od menovaných: 
      1. Nikoletta Ďurčiš, č. 546, Chotín                                                                  

      2. Szabová Jarmila, Hlavná 12, Dulovce                                                       

      3. Duba Milan, Nána                                                                                        

      4. Kovács Kornél, Hlavná 11, Svätý Peter                                                     

      5. Hajnalka Rigóová, Roľníckej školy 49/5, Komárno                                 

      6. Anna Szencziová, Podbrežná 730/53, Dulovce                                          

      7. Dušan Novák, č. 145, Horné Orešany  

      8. Andrea Sárközi, Robotnícka 21, Svätý Peter                       

Komisia navrhuje, aby hore uvedení žiadatelia  boli vedení v evidencii o pridelenie nájomných bytov do 

konca r. 2016.  

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 3/2016 

Prítomní: 6        za: 5    proti: 0     zdržal sa: 0       1 poslanec mimo miestnosti 

 

Ján Kolarovský a manž. Katarína, Severná 42/A, Svätý Peter -  Výpoveď nájomnej zmluvy na obecný 

byt 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 4/2016 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6    za: 5     proti: 0     zdržal sa: 0            1 poslanec mimo miestnosti  

 

Karol Simonek a manž. Erika, Široká 50, Svätý Peter - Výpoveď nájomnej zmluvy na obecný byt 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 5/2016 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6    za: 5     proti: 0     zdržal sa: 0            1 poslanec mimo miestnosti 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ ruší uznesenie schválené na 15. zasadnutí 

OZ dňa 13.01.2016: 

 uznesenie č. 195/2016 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6    za: 5     proti: 0     zdržal sa: 0            1 poslanec mimo miestnosti 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí s pridelením obecného nájomného 2 

izbového bytu na ul. Severná 42/A, Svätý Peter, pre Gejza Jano, Cintorínska 15, Svätý Peter 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6    za: 5     proti: 0     zdržal sa: 0            1 poslanec mimo miestnosti 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí s pridelením obecného nájomného 2 

izbového bytu na ul. J. Kossányiho 9, 4/D, Svätý Peter, pre Kornel Kovács, Hlavná 11, Svätý Peter 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6    za: 5     proti: 0     zdržal sa: 0            1 poslanec mimo miestnosti 

 



9 
 

Ing. T. Hováthová – obecný nájomný byt na ul. Hlavná 100 sa uvoľnil, boli vyzvaní všetci záujemcovia 

podľa poradovníka, ktorí buď nespĺňali podmienky alebo nemali záujem o uvoľnený byt. Podľa postupu 

z poradovníka na pridelenie obecného bytu vyhovoval p. Koloman Bilko, ktorý hore menovaný byt obsadil, 

preto navrhujeme uznesenie, v nasledovnom znení OZ súhlasí s pridelením obecného nájomného bytu na ul. 

Hlavná 100, Svätý Peter pre Bilkó Koloman, Hlavná 100, 946 57 Svätý Peter 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6    za: 5     proti: 0     zdržal sa: 0            1 poslanec mimo miestnosti 

 

Farkas Roderik, Pivničná 45, Svätý Peter – žiada o odkúpenie stavebného     

 pozemku za účelom výstavby rodinného domu. 

 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje, aby  žiadosť o odkúpenie 

stavebného pozemku Roderika Farkasa, Pivničná 45, Svätý Peter bola vedená v evidencii uchádzačov 

o stavebný pozemok 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6     za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0        

 

Ing. T. Horváthová - ďalej komisia navrhuje uvoľnený obecný nájomný byt na ul. Široká prideliť p. Jánovi 

Glembovi 

Ing. T. Gyarmati – menovaný majú uvedený trvalý pobyt na Zichyho ulici, keď majú kde bývať, tak sa im 

prečo prideľuje obecný byt? 

Ing. T. Horváthová – oni teraz bývajú u svokry, a do obce prišli bývať z Bratislavy 

Ing. J. Jobbágy – majú aj malé bábätko, on je p. učiteľ a chcú sa osamostatniť, nechápem v čom je problém? 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí s pridelením obecného nájomného 2 

izbového bytu na ul. Široká 50, Svätý Peter, pre Bc. Art. Ján Glemba a Mgr. Simona Glemberová, Zichyho1, 

Svätý Peter, 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 1            

 

Mária Slezáková, Dulovská 14, Svätý Peter –  žiada o výmenu radiátora  

 Radiátor sa aj vymenil dňa 19.02.2016 z dôvodu, že sa jedná o urgentný prípad. Opravárovi  

bola za výmenu radiátora uhradená suma 74,77 € z fondu opráv.  

 

Csemadok ZO, Svätý Peter – žiada o pridelenie priestoru v administratívne budove obecného úradu na 

skladovanie krojov a nacvičovanie kultúrneho programu organizácie. 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí s bezodplatným vypožičaním 

nebytového priestoru nachádzajúceho sa v AB obecného úradu pre ZO CSEMADOK, Svätý Peter, na účely 

skladovania krojov a nacvičovanie kultúrneho programu organizácie, po dobu 5 rokov 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6    za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0            

 

Vlastníci vinných domčekov v záhradkárskej oblasti ,,Csőszhegy“ Svätý Peter – žiadajú o opravu cesty 

pred ich pivnicami ako aj poľnej cesty, nakoľko cesty sú poškodené eróziou po veľkých dažďoch z 

predchádzajúcich rokov. Spodná časť – poľná cesta je neprejazdná, nachádzajú sa tam veľké výmole a je 

odkryté aj vysokotlakové plynové vedenie. 

Komisia navrhuje, aby sa cesta upravila veľkým strojom – honom a posypala makadamom, podľa možností 

obce. Taktiež navrhla, že by sa malo zistiť, či nie je možnosť zapracovať riešenie tohto stavu v projekte na 

protipovodňovú ochranu obce. V prípade, že by sa plánovala asfaltová alebo betónová cesta, bolo by 

potrebné vypracovať projektovú dokumentáciu a žiadať stavebné povolenie. Nakoľko by sa cesta napájala 

na cestu II. triedy, bolo by potrebné vyžiadať stanovisko a povolenie aj od Regionálnej správy ciest 

a Okresného úradu, odboru cestnej dopravy a pozemkových komunikácií. 
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Ing. J. Majtán – p. starosta mohlo by sa to zapracovať do projektu na protipovodňovú ochranu? 

V obecenstve je aj p. J. Miško, ktorý je jedným z vlastníkov vinných domčekov, chcel by som sa spýtať či 

ste opravu mysleli takto? 

J. Miško- áno tak nejako, v ohrození sú tam tri pivnice a jednu už tam aj vytopilo. Bolo by potrebné tam 

upraviť cestu, a všetci vlastníci by si mali urobiť plánované rozkopávky, ak by chceli zaviesť napr. vodu, 

elektrinu,  aby potom už opravenú cestu nerozkopávali. 

K. Bršťák – o tejto problematike bola reč aj na komisii rozpočtu a správe obecného majetku, mali by na tú 

opravu prispieť aj vlastníci vínnych domčekov, prispela by aj obec a aj p. N. Szabó 

J. Miško – súhlasíme s tým, aby prispeli aj vlastníci ale v tom prípade by sme žiadali obec o spoluprácu 

Ing. J. Majtán – ak sa to odsúhlasí treba informovať vlastníkov o plánovanej oprave, a aby sa vyjadrili 

k tomu aj oni 

J. Miško – bude sa musieť tam vykopať aj nejaký prietok, cez čo by mohla stekať voda, aby nevytopila 

pivnice. 

Ing. J. Majtán – bolo by veľmi dôležité, aby všetci vlastníci boli prítomný v čase, ak by sa začali tieto práce 

s opravou spomínanej cesty  

V. Zsidek – nebolo by potrebné sa spýtať geodetov, ktorí by určili výšku tej cesty, aby sa to urobilo tak, aby 

neohrozovalo nikoho pivnicu? 

Ing. J. Jobbágy – tak by mali byť všetci vlastníci vínnych domčekov prítomný keď príde projektant merať 

a naplánovať do projektu odvádzajúcu vodu zo záhradkárskej oblasti ,,Csőszhegy“  

Ing. T. Gyarmati – čiže táto problematika bude riešená projektantom? 

Druhá vec je, že či by sa dala urobiť úprava cesty, na to máme aj návrh na uznesenie. 

Na kedy sa môže čakať projektant, dovtedy je zbytočné robiť nejaké väčšie práce. 

Ing. J. Majtán – tak ale nejaké menšie úpravy by sa mohli urobiť, začať by sa s prácou malo 

Ing. J. Jobbágy – to je tiež veľmi dôležité, aby som mal istotou, že keď príde von projektant aby aspoň 

polovica vlastníkov vínnych domčekov boli vonku a aby sa vyjadrili a dali nejaké návrhy 

Ing. T. Gyarmati – jedná sa o cestu, ktorá je obecná na obecných pozemkoch, čiže obec by to mala v prvom 

rade sledovať, aby to bolo v poriadku 

Komisia píše aj o napojení cesty, bol by problém sa spýtať čo všetko by to obnášalo? Mám na mysli sa 

spýtať na celý proces, čo všetko by bolo potrebné k tomu ak by sa tá cesta  napájala na cestu II. triedy. 

Ing. J. Jobbágy – ak to chceme vydať projektantovi, musíme sa dohodnúť akú časť cesty má naprojektovať, 

či to bude 50, 100m alebo či má naprojektovať celú cestu 

Môže byť aj tak, že projektantovi sa povie, že nech naprojektuje iba napojenie sa na cestu a ostatné urobíme 

my. 

Ing. T. Gyarmati – 10 m stačí, takže sme sa dohodli, že problematika odvádzania vody sa zahrnie do 

projektu na protipovodňovú ochranu, zistí sa proces na napojenie sa cestu II. triedy, a že sa urobí nejaká 

úprava na ceste v oblasti ,,Csőszhegy“ 

Ing. J. Jobbágy – v oblasti Nové vinohrady sa úprava cesty robila tak, že buldozér urobil taký jarok, ktorý sa 

potom zasypal makadamom 

Do 10 dní zavolám projektanta aby sa na to pozrel. 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí s opravou cesty pred pivnicami 

v záhradkárskej oblasti ,,Csőszhegy“ Svätý Peter za podmienok ako to bolo v oblasti Nové vinohrady, kde 

prispeli finančne a aj prácou užívatelia a vlastníci vinných domčekov a zároveň riešiť protipovodňové 

opatrenie odvádzania vody v záhradkárskej oblasti ,,Csőszhegy“, po vybavení potrebných dokladov 

napojenie cesty II. triedy vzdialenosti 50m a ukladá obecnému úradu, aby do 10 dní konzultovalo 

s projektantom,  

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 1            

 

Ivan Tkáčik, Pivničná 30, Svätý Peter – žiada o súhlas na vybudovanie mosta na vlastné náklady na parcele 

obce č. 2313/1, nakoľko len cez tento obecný pozemok sa vie dostať na  

svoje parcely č. 2302/4 a 2313/8, kde má záujem vybudovať si záhradnú chatku.     

Komisia navrhuje, aby žiadateľ predložil nejaký skic s uvedením parametrov mosta na posúdenie o čom bol 

žiadateľ informovaný. 
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K. Bršťák – p. Szabolcs sa bol na to pozrieť, na komisii sme sa zhodli na tom ak by tam chcel urobiť len 

nejaký ozdobný mostík, aby priniesol nejaký skic, aby sme vedeli o tom čo tam chce vybudovať 

P. Tkáčik si stavebné povolenie už pýtal, kde mu povedali, že potrebuje súhlas od obce. 

A . Szabolcsová – posledná informácia je taká, že p. Szabolcsovi už odovzdal už spomínaný skic, ktorý to 

prekontroloval 

Ing. J. Jobbágy -  keď sme všetci za to, aby sa riešila problematika odvádzania vody, tak musíme urobiť za to 

maximu a nie že ešte sa tam dá most, ten mostík by len nás brzdil v čistení 

Ing. T. Gyarmati – aj tá časť je zahrnutá do protipovodňovej problematiky, tak nech sa aj na toto pozrie 

projektant  

Ing. J. Majtán – zatiaľ sme ešte ten skic nevideli, až potom môžeme o ňom hlasovať 

Ja osobne mu nechcem prekážať v práci. 

Ing. T. Gyarmati – záleží aj od toho, presne aký mostík tam chce vybudovať, preto navrhujem, aby sa na to 

pozrel projektant,  

J. Badala – áno treba tam zavolať toho odborníka nech sa vyjadrí 

Ing. J. Jobbágy -  táto žiadosť na vybudovanie mostíka sa musí aj odôvodniť, akú konštrukciu by to malo 

a pod. 

Ing. J. Majtán – preto sme navrhovali na zasadnutí komisie aby p. Tkáčik nám priniesol nejaký nákres, až 

potom sa vieme rozhodnúť a vyjadriť sa k tomu či áno alebo nie 

Ing. T. Horváthová – navrhované uznesenie na tento bod nemáme, nech to prejedná komisia na ďalšom 

zasadnutí 

 

Ing. J. Majtán – komisia sa zaoberala aj so žiadosťou majiteľov vínnych domčekov v hornej časti lokality 

„Csőszhegy“, aby bolo osadené verejné osvetlenie na existujúce stĺpy v počte 10 ks, nakoľko na predošlých 

zasadnutiach komisie sa rozhodlo a na zastupiteľstve bolo schválených 6 ks svetiel, avšak tie by nestačili na 

osvetlenie celej hornej časti lokality. 

Ing. T.  Horváthová – stĺpy sú len na 6 svetiel  

Ing. J. Majtán – komisia navrhovala osadenie 10 ks svietidiel, aby bola horná časť lokality ,, Csőszhegy“ 

vysvietená 

Ing. J. Jobbágy -  ja súhlasím, aby sa to robilo, ale prosím Vás pomôžte v tom, ak máte informáciu 

o nejakých betónových stĺpoch, mohli by sa hneď osadiť  

Ing. T. Gyarmati – keď sa nájde riešenie na betónové stĺpy, potom by sa už problematika mohla vyriešiť 

a osadiť svetlá 

A.Szabolcsová – p. poslanec Zs. Hajabács sa bol fyzicky pozrieť na to miesto a spočítal, že v skutočnosti  je 

tam desať stĺpov    

K. Bršťák – lenže tie stĺpy sú na pozemkoch vlastníkov  

A.Szabolcsová – áno, podstatou nie je osvetlenie cesty ale vínnych domčekov, tak by to vyhovovalo 

A.Bálintová – keď sú stĺpy umiestnené na pozemkoch vlastníkov, tak si každý môže zaobstarať vlastné 

osvetlenie, je to v jeho záujme a nie úlohou obecného úradu 

K. Bršťák – na stavebnej komisie sme mali ten názor, aby sa pomohlo s opravou cesty, nakoľko je to súrne, 

navrhovali sme aj lampy riešiť, ale tá časť smerom na Mudroňovo už nie je až taká súrna, tento rok nás čaká 

kanalizácia a kde vieme škrtáme peniaze, aby sa riešila kanalizácia 

Ja netvrdím, aby sa to neskôr neurobilo, len musíme myslieť aj na to odkiaľ zobrať financie na tieto veci. 

V. Zsidek – na existujúce stĺpy by sa mohli dať svietidlá, chýba tam iba už len jeden stĺp, ktorý ja 

zabezpečím 

Ing. T. Horváthová – potrebná je kabeláž, lampa a revízia 

 

19:15 hod. poslankyňa OZ A. Bálintová opustila zasadaciu miestnosť.  
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Ing. J. Jobbágy – poprosím Vás dajte návrh 

Ing. J. Majtán – navrhujem, aby sa zabezpečil ten jeden stĺp, kúpa potrebných  svietidiel a kabeláže, tým 

pádom by sa osvetlenie vyriešilo 

J. Badala – chcel by som sa spýtať, že jedno svietidlo nás koľko vyšlo? 

Ing. J. Nemcsicsová – celkovo nás osvetlenie v lokalite ,,Csőszhegy“ vyšlo 1 900€ ( 4 svietidlá ), najväčšia 

položka je kabeláž 

Ing. J. Jobbágy – čiže počet svetiel spolu bude 11 kusov,  

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 12/2016 s doplnením 

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 

 

Ing. J. Majtán – zaoberali sme sa aj s nedostatkom stavebných pozemkov 

Bolo by potrebné zistiť, počet stavebných pozemkov, ktoré obec predala za účelom výstavby RD za 

podmienok, že s výstavbou začnú do dvoch alebo troch rokov a ich obdobie realizácie výstavby už uplynulo. 

Taktiež by bolo potrebné zistiť, či nie je nejaká možnosť spätného odkúpenia pozemkov od firmy FSI – 

Invest a.s. Bratislava, nakoľko na týchto pozemkoch sa výstavba neuskutočnila do dnešného dňa napriek 

tomu, že pozemky boli odkúpené v roku 2008.  

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 13/2016 s doplnením 

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 

 

Zníženie energetickej náročnosti administratívnej budovy obecného úradu- členovia komisie 

projektovú dokumentáciu preskúmali a bolo by potrebné prešetriť statiku budovy, aby sa nestalo, že sa 

budova skompletizuje, vymenia sa okná a zateplí sa celá budova, a potom steny budú ďalej praskať a celá 

predná časť budovy sa posúvať nadol. 

Ing. T. Horváthová – komisia sa zaoberala aj s týmito trhlinami na stenách, kde navrhovali prešetriť statiku 

budovy 

Po skontaktovaní sa s projektantom p. Bakošom, sme zistili, že tieto úkony sa budú vykonávať po odkrytí 

základov budovy - pred vyhotovením izolácie základov a v prípade potreby sa budú musieť základy 

podchytiť a stabilizovať. Na tieto úkony bude pri podávaní žiadosti zahrnutá položka 2,5% z celkovej 

požadovanej sumy dotácie, ktoré sú oprávnené náklady na vopred nepredvídané úkony. 

A.Szabolcsová – momentálne nie sú v návrhu na uznesenie uvedené vlastné náklady, lebo podľa projektovej 

dokumentácie, to vyzerá tak, že sa vlastné náklady nebudú potrebné, nakoľko je taká veľká úspora vyčíslená 

v projektovej dokumentácii. 

V prípade ak budú potrebné aj vlastné náklady, oznámia nám to a vtedy sa to bude musieť odsúhlasiť 

poslancami OZ. 

Ing. T. Gyarmati – ohľadom kanalizácie máme nejaké informácie, finančne je to najnáročnejšia položka 

Ing. J. Jobbágy – je to na dobrej ceste, viac k tomu povedať neviem 

Mal by som jeden návrh, v tom prípade ak dostaneme NFP na vybudovanie kanalizácie, by sa mohla založiť 

pridružená výroba, či by to bola s.r.o. so 100% účasťou obce alebo nejaká iná forma, aby naši občania by 

mohli dostať prácu. 

Ing. T. Gyarmati – kedy by si to chcel uskutočniť? 

Ing. J. Jobbágy – až keď obdržíme schválenie projektu 

Dávam na hlasovanie návrh v znení OZ schvaľuje založenie pridruženej výroby alebo s.r.o., pod 

podmienkou, že sa schváli NFP na vybudovanie kanalizácie v obci Svätý Peter 

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 

Ing. T. Gyarmati – čiže ten princíp sme schválili, že chceme to vlastnými silami prevádzkovať 

Ing. J. Jobbágy – aj pomoc pri výstavbe 

K. Bršťák – týmto spôsobom obec to až tak finančne nezaťaží 

Ing. T. Gyarmati – až keď dostaneme schválenie NFP by sme mali zasadať a prehodnotiť rozpočet alebo ten 

rok v ktorom sa to bude realizovať 
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Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 23/2016 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0            

 

Poľnohospodárska komisia 

Ing. T. Horváthová – informovala prítomných o žiadostiach komisie 

Kristián Csere, Cintorínska 21, Svätý Peter -Žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti 

Pozemok sa nachádza bezprostredne v susedstve s jeho nehnuteľnosťami, a kvôli prístavbe by chcel odkúpiť 

uvedený pozemok. 

Ing. T. Gyarmati – máme k dispozícii aj nejaký situačný výkres? 

Ing. T. Horváthová – áno máme 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 14/2016 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0            

 

Gejza Papp, Dunajské nábrežie 785/44 Komárno- ponuka na odkúpenie pozemku nachádzajúci sa na ul. 

Podzáhradnej, za administratívnou budovou obecného úradu. 

Komisia nesúhlasí s odkúpením hore uvedeného pozemku, nakoľko pozemok je v užívaní iného subjektu.  

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ neschvaľuje odkúpenie ponúknutého 

pozemku (vinice), na parc. č. 139/2 vo výmere 211m2v k. ú. Svätý Peter, nachádzajúci sa na ul. 

Podzáhradnej za AB obecného úradu od menovaného Gejza Papp, Dunajské nábrežie 785/44, Komárno 

z dôvodu, že pozemok je v užívaní iného subjektu a navrhuje, aby vlastník  hore uvedený pozemok ponúkol 

na odpredaj terajšiemu užívateľovi 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie  

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0            

 

Mgr. Gejza Fazekaša, Komárno Listová 3 -  žiadosť o upresnenie hraníc pozemkov v záhradkárskej 

oblasti Nové vinohrady. Nakoľko menovaný nemal žiadnu výmeru nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter, bolo 

mu oznámené, že po ukončení pozemkových úprav si bude môcť odkúpiť od obce užívané pozemky. 

 

Ing. T. Horváthová – ďalej sa komisia zaoberala s problematikou ochrany obce pred povodňami 

Komisia doporučuje vypracovať kompletnú projektovú dokumentáciu na vybudovanie vodozádržných 

prvkov, zabezpečiť odborne spôsobilú osobu, aby v prípade vypísania výzvy už bolo možné na výzvu 

reagovať 

 

Komisia brala na vedomie  rozhodnutie Okresného úradu Komárno, pozemkového a lesného odboru ohľadne 

vykonania ochranných opatrení zamerané na zmiernenie degradácie poľnohospodárskej pôdy, a opatrenia na 

odstránenie nežiaduceho stavu.  

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie rozhodnutie Okresného 

úradu Komárno, pozemkového a lesného odboru ohľadne vykonania ochranných opatrení zamerané na 

zmiernenie degradácie poľnohospodárskej pôdy a opatrenia na odstránenie nežiaduceho stavu 

Ing. T. Gyarmati – čo obsahuje rozhodnutie? Má nejakú povinnosť obec? 

Ing. T. Horváthová – nie, užívatelia majú 

Ing. J. Jobbágy – má aj obec, majú všetci užívatelia a aj vlastníci 

V. Zsidek- jedná sa  o zachovanie kvality pôdy a nie o ochranu proti povodniam, preto musíme zasiať 

hustosiate obilniny alebo ďatelinu, je to naša povinnosť 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie  

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0         
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   Členovia komisie diskutovali o stave PPÚ v k. ú. Svätý Peter, o návrhoch súm, za ktoré bude obec 

predávať pozemky v záhradkárskych oblastiach, o návrhoch či v budúcnosti prenajímať obecné pozemky 

v záhradkárskych oblastiach, alebo radšej ponúknuť na odpredaj.  

Komisia pre rozpočet, správu obecného majetku  

K. Bršťák – komisia prejednávala nasledovné body: 

Zmeny rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 76 457,-€ 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie zmenu v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 76 457,-€ 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0     

 

K. Bršťák – rozdeľovanie dotácií z rozpočtu obce pre jednotlivých žiadateľov     

 

Názov 

 subjektu: 

Návrh  

komisie: 

Schválené 

OZ 

OŠK 20 000 ,-€ +  3 000,- € 

prepravné 

20 000 ,-€ +  3 000,- € 

prepravné 

Slovenský červený kríž 200,- € 200,- € 

Jednota dôchodcov 100,-€ 100,-€ 

Klub dôchodcov Nového 

storočia 

500,- € 500,- € 

Stolnotenisový oddiel 

STK 

600,- € 600,- € 

Športovo strelecký klub 600,- €  600,- € 

Atletický klub Elán 300,- € 300,- € 

CSEMADOK 400,- € 800,- € 

MO MS 400,- € 800,- € 

Šachový oddiel ŠK 500,- € 500,- € 

Bratská jednota Baptistov     0,- €      0,- € 

 

Spolok vinárov Sv. 

Urbana 

2 000,- € 3 000,- € 

ZŠ s MŠ VJM 1 000,- € 1 000,- € 

ZŠ s MŠ  1 000,- € 1 000,- € 

Dieťa budúcnosti 300,- € 300,- € 

DHZ                2 000,- €                  2 000,- € 

Jókaiho divadlo Komárno     100,- €                     100,- € 
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Ing. Jozef Jobbágy – dávam na hlasovanie návrhy poslancov, aby Csemadok a MO MS dostali dotáciu 

z rozpočtu obce na rok 2016 vo výške 800,-€ 

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 

 

Ing. T. Gyarmati – mal by som ešte otázku ohľadom hasičov, vykázaných je 100€ na minulý rok, ale navyše 

bolo schválených 2 500€, čiže ročne bude treba navyšovať o 2 500€? 

K. Bršťák – mal by som návrh, aby sa dodatočne odsúhlasil ten rozdiel, tých 6 555€, čo sa minulo na DHZ, 

oni doteraz nepotrebovali čerpať financie, pretože nefungovali 

Je plánované, že sa bude meniť aj strecha na Hasičskej zbrojnici, sú potrebné peniaze na ich fungovanie a aj 

výbavu. 

Ing. J. Majtán – budú chodiť aj na súťaže 

Ing. J. Jobbágy – každý piatok chodia cvičiť, trénovať 

Dávam hlasovať za navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí s čerpaním finančných prostriedkov na 

vybudovanie hasičskej zbrojnice vo výške 6555,75€ 

Prítomní: 5    za: 4      proti: 0      zdržal sa: 1 

Ing. T. Gyarmati – moja interpelácia ohľadne hore uvedenej sumy ešte stále platí, napriek tomu, že sa to 

dodatočne odsúhlasilo 

Ďalej by som sa chcel spýtať, že DHZ má schválených 2 000€ a je to nová organizácia, Csemadok má vyše 

130 členov a na celoročné fungovanie im schválime 800€? 

K. Bršťák – DHZ chráni celú obec 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrhy poslancov, aby DHZ Svätý Peter dostalo  z rozpočtu obce na 

rok 2016 dotáciu vo výške 2 000,-€ 

Prítomní: 5    za: 4      proti: 0      zdržal sa: 1 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 19/2016 

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0  

 

Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania, Horná 17, Svätý Peter – Žiadosť o finančný 

príspevok na opravu a vymaľovanie vnútorných priestorov evanjelickej farskej budovy. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie v nasledovnom znení, OZ neschvaľuje 

poskytnutie finančného príspevku pre Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania, Horná 17, 

Svätý Peter, nakoľko sa tento kalendárny rok neprerozdeľujú financie cirkvám z dôvodu nedostatku financií, 

ale súhlasí s poskytnutím pracovníkov na maľovanie farského úradu 

Prítomní: 5    za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0  

 

Ing. T. Gyarmati – tak by sme nemali takisto odsúhlasiť pomoc Baptistom? 

Ing. T. Horváthová – oni si žiadali dotáciu na zníženie dlžôb vzniknutých pri rekonštrukcii modlitebne, to 

nie je správny účel podania 

 

Ing. T. Horváthová – komisia navrhovala schváliť čerpanie rozpočtu obce k 31.12.2015 

Ing. T. Gyarmati – ja nenavrhujem odsúhlasiť čerpanie rozpočtu , nakoľko je nesúlad medzi správou hl. 

kontrolóra a účtovníčkou, podľa mňa by sa to malo zosúladiť a potom to odsúhlasiť 

 

Okresný súd Komárno - žiadosť na voľbu prísediaceho, nakoľko už skončilo 4 ročné volebné obdobie 

zvoleného prísediaceho, volený bol Ing. Jozef Jobbágy. 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 21/2016 

Hlasovanie:  Prítomní: 5    za: 4      proti: 0      zdržal sa: 1  

 

K. Bršťák – informoval prítomných o informáciách zo zasadnutia komisie: 
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-  p. riaditeľ RNDr. Bukovszky podal žiadosť na ministerstvo školstva na rekonštrukciu telocvične, 

navrhujeme to podporiť 

- obec s zapojila do národného projektu opatrovateľskej služby, v rámci ktorej poskytuje opatrovateľskú 

službu pre odkázaných občanov, táto služba je zabezpečená 30 opatrovateľkami na 27 mesiacov do 

30.04.2018. 

- bol schválený projekt na jedno pracovné miesto terénny sociálny pracovník a jedno pracovné miesto 

terénny pracovník, zmluva ešte nie je podpísaná 

Mal by som ešte jeden návrh, nakoľko by som chcel podporiť športovcov, na športovej hale im stále zateká 

voda a my už dlhé roky hovoríme o tom, že by sa tam mala urobiť tribúna. To by bol návrh do budúcna, 

lebo projekt na to máme, len financie nie. 

A.Bocska  -tá budova bola plánovaná tak, že na strechu sa urobí tribúna 

Ing. J. Jobbágy – navrhované uznesenie poslancov v znení, OZ súhlasí so zámerom na vybudovanie tribúny 

na športovom ihrisku Svätý Peter 

Prítomní: 5    za: 4      proti: 0      zdržal sa: 1 

 

8. Interpelácie 

Ing. T. Gyarmati – žiadam si nasledovné: -DHZ -  darovacia zmluva 

- na základe čoho bolo vyplatených 6 500,-€, čo je uvedené v rozpočte? 

- výrub dreva v historickom parku, je to pekne vyčistené a drevo sa určite zúrodnilo, v akej forme? 

Ing. J. Jobbágy – videl si tie stromy, ktoré boli vyrúbané, v akom stave boli? Skoro všetky stromy mali stred 

zhnitý 

Je to uložené pri dielni bývalej VPS, ale využilo sa to aj na vykurovanie hasičskej zbrojnice, aby voda 

nezamrzla v hasičskom vozidle 

Ing. T. Gyarmati – písomne si žiadam ako sa naložilo s vyťaženým drevom z parku obce 

Ďalšou vecou sú neóny, na viacerých miestach je zlé osvetlenie, napr: pri križovatke Hlavná – Školská. Pri 

tejto križovatke pri priechode tie malé svietidlá na ceste nesvietia. 

Ing. J. Majtán – tie svietidlá patria cestnej správe, ale mala by sa podať reklamácia, že nesvietia 

Ing. T. Gyarmati – dosť je tmavá tá časť od bývalého kina až po čerpaciu stanicu, bolo by to potrebné 

vysvietiť nejakým spôsobom aj tú časť, podobná situácia je aj pri kultúrnom dome malo by sa tam tiež dať 

do plusu osvetlenie 

 

9. Aktuálne otázky a diskusia 

V. Zsidek – v mene spolku vinárov Sv. Urbana by som sa chcel poďakovať za schválenú dotáciu z rozpočtu 

obce, akurát organizujeme VI. Rizlingový festival. Organizovali sme aj súťaž vín, tento rok sme mali 350 

vzoriek vín z 8 dedín, takže môžeme povedať, že je to na regionálnej úrovni. Spomínaný VI. Rizlingový 

festival chceme zorganizovať na veľkej úrovni, plánujeme vydať aj katalóg v troch jazykoch, nakoľko budú 

uchádzači aj z iných krajín. Katalóg bude obsahovať, históriu vína, absolútne poradie vín, takisto sme našli 

aj sponzorov, ktorý budú uvedený aj v katalógu a bude spolok aj sponzorovať takisto ako p. starosta, za čo 

ďakujeme. Máme do budúcna aj plány, ako napr. vyrobiť sochu sv. Urbana. 

Ing. J. Jobbágy – každý z poslancov obdržal zoznam rodinných domov ( nehnuteľností ) v obci Svätý Peter, 

ktoré sú na predaj alebo v dražbe, informujem Vás, že sledujeme a naďalej budeme sledovať rodinné domy, 

ktoré sú na predaj alebo v dražbe.  
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10. Návrhy na uznesenie 

Ing. Jobbágy J. – všetky navrhované uznesenia boli prejednané v jednotlivých programových bodoch 

zasadnutia a ďalšie uznesenia, ktoré sa schválili počas zasadnutia OZ a neboli v návrhoch budú doplnené. 

 

16. Záver 

Nakoľko všetky body programu boli prejednané, starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a 

ukončil 16. zasadnutie Obecného zastupiteľstva .  

Ďalšie zasadnutie OZ s bude konať dňa 22.06.2016. 

 

 

 

  Ing. Jozef Jobbágy         Ing. Terézia Horváthová 

     starosta obce                   prednostka úradu  
 

 

Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 30.03.2016 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati   ........................................................ 

Karol Bršťák    ........................................................ 
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                Uznesenia zo 16. zasadnutie OZ 

konané dňa 23.03.2016 

 

Uznesenie č. 196/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení zo 14. a 15. zasadnutia OZ 

 

Uznesenie č. 197/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby hlavný kontrolór obce prepracoval správu o vykonanej kontrole použitia dotácie za rok 2015 

a vyúčtovania poskytnutých dotácií z rozpočtu obce 

Termín: do 30.04.2016     Zodpovedný: hlavný kontrolór 

 

Uznesenie č. 198/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

     aby menovaní:   

1. Nikoletta Ďurčiš, č. 546, Chotín                                                                   

2. Szabová Jarmila, Hlavná 12, Dulovce                                                          

3. Duba Milan, Nána                                                                                         

4. Kovács Kornél, Hlavná 11, Svätý Peter                                                       

5. Hajnalka Rigóová, Roľníckej školy 49/5, Komárno                                    

6. Anna Szencziová, Podbrežná 730/53, Dulovce                                            

7. Dušan Novák, č. 145, Horné Orešany    

8. Andrea Sárköziová, Robotnícka 21, Svätý Peter                                                       

               

boli vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných  bytov do konca roka 2016 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 199/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

výpoveď nájomnej zmluvy, ktorá prišla od menovaných: 

Ján Kolarovský a manž. Katarína, Severná 42/A, Svätý Peter, výpoveď podaná dňa 03.02.2016 na 2 izbový 

byt na ul. Severná 42/A, nakoľko si kúpili rodinný dom. 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

  

Uznesenie č. 200/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

výpoveď nájomnej zmluvy, ktorá prišla od menovaných: 

Karol Simonek a manž. Erika, Široká 50, Svätý Peter, výpoveď podaná dňa 03.03.2016 na 2 izbový byt na 

ul. Široká 50. 
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B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 201/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ ruší 

uznesenie schválené na 15. zasadnutí OZ dňa 13.01.2016: 

 uznesenie č. 195/2016 

 

Uznesenie č. 202/2016   

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ súhlasí 

s pridelením obecného nájomného 2 izbového bytu na ul. Severná 42/A, Svätý Peter, pre Gejza Jano, 

Cintorínska 15, Svätý Peter               

B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/uznesenia 

Termín : ihneď      Zodpovedný: Obecný úrad 

 

Uznesenie č. 203/2016   

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ súhlasí 

s pridelením obecného nájomného 2 izbového bytu na ul. J. Kossányiho 9, 4/D, Svätý Peter, pre Kornel 

Kovács, Hlavná 11, Svätý Peter 

B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : ihneď      Zodpovedný: Obecný úrad 

 

Uznesenie č. 204/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ súhlasí 

s pridelením obecného nájomného 2 izbového bytu na ul. Široká 50, Svätý Peter, pre Bc. Art. Ján Glemba  a 

Mgr. Simona Glemberová, Zichyho1, Svätý Peter, 

B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : ihneď      Zodpovedný: Obecný úrad  

 

Uznesenie č. 205/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby  žiadosť o odkúpenie stavebného pozemku Fazekas Roderika, Pivničná 45, Svätý Peter bola vedená 

v evidencii uchádzačov o stavebný pozemok 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 206/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 
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s bezodplatným vypožičaním nebytového priestoru nachádzajúceho sa v AB obecného úradu pre ZO 

CSEMADOK, Svätý Peter, na účely skladovania krojov a nacvičovanie kultúrneho programu organizácie, 

po dobu 5 rokov 

 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Navrhované uznesenie č. 207/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

súhlasí s opravou cesty pred pivnicami v záhradkárskej oblasti ,,Csőszhegy“ Svätý Peter za podmienok ako 

to bolo v oblasti Nové vinohrady, kde prispeli finančne a aj prácou užívatelia a vlastníci vinných domčekov, 

zároveň riešiť protipovodňové opatrenie odvádzania vody v záhradkárskej oblasti ,,Csőszhegy“ a po 

vybavení potrebných dokladov napojenie na cestu II. triedy vzdialenosti 50m  

B/ ukladá obecnému úradu 

aby sa do 10 dní konzultovalo s projektantom,  

C/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

 

Uznesenie č. 208/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

osadenie verejného osvetlenia v hornej časti záhradkárskej oblasti  ,,Csőszhegy“  Svätý Peter v počte spolu 

11ks,  

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 209/2016 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ ukladá obecnému úradu 

aby zistil počet obecných pozemkov a spraviť identifikáciu pozemkov, ktoré boli predané za podmienok, že 

sa s výstavbou začne do dvoch resp. troch rokov od prevedenia vlastníctva pozemku na kupujúceho a do 

uplynutia tohto obdobia sa realizácia výstavby neuskutočnila 

B/ ukladá obecnému úradu 

aby sa predložila zmluva advokátke a zistila  možnosť riešenia a  spätného odkúpenia pozemkov a to: parc. 

č. 2071/81, 2071/82, 2071/83 od firmy FSI – Invest a.s., Bratislava, nakoľko na menovaných pozemkoch sa 

výstavba neuskutočnila napriek tomu, že boli odkúpené v roku 2008 
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C) ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 210 /2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer  

odpredaja nehnuteľností parc. reg. „C“ č. 686/2 o výmere 219m2 zastavané plochy a nádvoria, ktoré sú vedené 

na LV č. 1582 za cenu 3,32€/m2 (jednotková východisková hodnota pozemku - vyhláška Ministerstva 

spravodlivosti SR č.254/2010), pre Csere Kristiána, Cintorínska 21, 946 57 Svätý Peter. Parcela č. 686/2 bola 

vytvorená z pôvodnej parcely 686 o výmere 1 472m2 geometrickým plánom č. 152/2015 zo dňa 30.11.2015 

overeného Okresným úradom Komárno, odbor katastrálny dňa 09.12.2015 pod č.:1071/15. Zvyšok pôvodnej 

parcely teraz už ako parcela 686/1 o výmere 1253m2 zastavené plochy a nádvoria ostáva na naďalej vo 

vlastníctve obce. 

Poplatky súvisiace s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností vo výške 66 € hradí kupujúci.  

 

B) ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 211/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje  

odkúpenie ponúknutého pozemku (vinice), na parc. č. 139/2 vo výmere 211m2 v k.ú. Svätý Peter, 

nachádzajúci sa na ul. Podzáhradnej za AB obecného úradu od menovaného Gejza Papp, Dunajské nábrežie 

785/44, Komárno z dôvodu, že pozemok je v užívaní iného subjektu 

B/ navrhuje 

aby vlastník  hore uvedený pozemok ponúkol na odpredaj terajšiemu užívateľovi 

C) ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 212/2016 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

rozhodnutie Okresného úradu Komárno, pozemkového a lesného odboru ohľadne vykonania ochranných 

opatrení zamerané na zmiernenie degradácie poľnohospodárskej pôdy a opatrenia na odstránenie 

nežiaduceho stavu 

B) ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

 

Navrhované uznesenie č. 213/2016 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ berie na vedomie 
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zmenu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 76 457,-€ 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 214/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ schvaľuje  

poskytnutie dotácie podľa VNZ 1/2006 pre žiadateľov vo výške z rozpočtu obce na rok 2016  

nasledovne:  

1.OŠK       20 000 ,-€ + 3 000,- € prepravné  

2.Slovenský červený kríž         200,- €  

3. Jednota dôchodcov                    100,-€ 

4.Klub dôchodcov Nového storočia        500,- €  

5.Stolnotenisový oddiel STK        600,- €  

6.Športovo strelecký klub         600,- €  

7.Atletický klub Elán          300,- €  

8.CSEMADOK          800,- €  

9.MO MS          800,- €  

10.Šachový oddiel ŠK                    500,- €  

11.Bratská jednota Baptistov            0,- €  

12.Spolok vinárov sv. Urbana      3 000,-€  

13.ZŠ s MŠ VJM                  1 000,- € 

14.ZŠ s MŠ       1 000,-€  

15.Dieťa budúcnosti          300,-€  

16.Dobrovoľný hasičský zbor Svätý Peter      2 000,-€  

17.Jókaiho divadlo Komárno        100,-€ 

 

B/ ukladá  

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 

  

Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu  

 

 

Uznesenie č. 215/2016 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ neschvaľuje 

poskytnutie finančného príspevku pre Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania, Horná 17, 

Svätý Peter, nakoľko sa tento kalendárny rok neprerozdeľujú financie cirkvám z dôvodu nedostatku financií 

B/ súhlasí  

s poskytnutím pracovníkov na maľovanie farského úradu 

C/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/, B/ uznesenia 

  

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 216/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
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A/ volí 
v zmysle zákona č. 385/2000 Z.z. o sudcoch a prísediacich a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov v súlade s ustanovením §139 a nasl. a §140 ods.1 prísediaceho na rozhodovaní 

Okresného súdu Komárno v osobe Ing. Jozefa Jobbágya,  Hlavná 15, Svätý Peter na obdobie 4 rokov. 

B/ ukladá  

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia  

 

Termín:         Zodpovedná: prednostka úradu  

 

Uznesenie č. 217/2016 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s poplatkom vo výške 1 ,-€ za občerstvenie na oslavách 1. mája 

B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 218/2016 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

predloženie ŽoNFP na SO 

-pre projekt s názvom : ,, Zníženie energetickej náročnosti administratívnej budovy obecného úradu 

Svätý Peter“ 

- kód výzvy v rámci ktorej bude ŽoNFP predložená :OPKZP-PO4-SC431-2015-6. 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedný: obecný úrad 

 

Uznesenie č. 219/2016 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ ukladá obecnému úradu 

aby zaslal poslancom OZ aktualizovanú organizačnú schému obce Svätý Peter, do 15.apríla 2016 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedný: obecný úrad 

 

Uznesenie č. 220/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

 s pridelením obecného nájomného bytu na ul. Hlavná 100, Svätý Peter pre Bilko Koloman, Hlavná 100,  

946 57 Svätý Peter  

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 221/2016  
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Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

založenie príspevkovej organizácie alebo organizácie s. r. o., pod podmienkou, že sa schváli NFP na 

vybudovanie kanalizácie v obci Svätý Peter 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedný: obecný úrad 

 

 

 

Uznesenie č. 222/2016 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s čerpaním finančných prostriedkov na vybudovanie hasičskej zbrojnice vo výške 6 555,75€ 

 

 

Uznesenie č. 223/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

so zámerom na vybudovanie tribúny na športovom ihrisku Svätý Peter 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedný: obecný úrad 

 

 

 

         Ing. Terézia Horváthová 

                  prednostka úradu 

  

Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 30.03.2016 

 

Overovatelia: 

Ing. Tihamér Gyarmati ................................................. 

 

Karol Bršťák   ................................................. 

 


